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9.1.Obilježen Dan i krsna slava RS 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
na tradicionalnom prijemu koji je povodom 
Dana i krsne slave Republike Srpske  
organizovan u opštini Prijedor   istakao da 
je Republika Srpska  trajna kategorija koju 
svi  moramo čuvati jer  dugujemo punu 
odgovornost onima koji su je stvorili. On 
je na  prijemu organizovanom  za 
opštinsku Boračku organizaciju i 
Organizaciju porodica poginulih  boraca, 
zarobljenih i nestalih civila naglasio i da su 
ove organizacije najčvršći čuvari 
Republike Srpske . 
 

 
 
 - Mi  u opštinskoj organizaciji dajemo 
punu podršku ovim organizacijama  i 
nastojimo im omogućiti  uslove u kojima 
što bolje mogu izraziti svoje 
interese.Danas je vrlo važno da se upravo 
sa borcima vidi šta je ostalo i šta smo 
sačuvali od onoga što su oni stvorili,a da 
mi njima kažemo šta je to što mi želimo  u 
budućnosti jer mora se omogućiti bolja 
budućnost i njima i njihovom potomstvu, 
ali i svim građanima RS, rekao je Pavić.On 
je za 2012.godinu najavio realizaciju više 
projekata koje je  opštinska Boračka 

organizacija zacrtala svojim programskim 
opredjeljenjima kao što je projekat 
prekvalifikacije za dvadesetoro 
nezaposlene djece porodica poginulih kako 
bi kroz nova zvanja našli zaposlenje te 
izgradnju 30 stanova za boračke  
kategorije. 
Predsjednik opštinske boračke organizacije 
Radovan Rajlić je izrazio zadovoljstvo što 
se nastavlja tradicija prijema povodom 
Dana Republike, a posebno danas kada 
Republika Srpska obilježava 20 godina 
postojanja.  
 

 
 
-Ovo je bila prilika da  se još jednom 
konstatuje da je naša saradnja i protekle 
godine bila veoma korektna i na visokom 
nivou  i da  će se sva pitanja bitna za 
boračku populaciju rješavati na opšte i 
zajedničko zadovoljstvo. Mi smo sa 
velikom voljom, željom i hrabrošću stvorili 
Republiku Srpsku , darovali je svome 
narodu i dali je na upravljanje izabranim 
predstavnicima i od njih očekujemo da  je 
korektno i pošteno vode, dajući što 
kvalitetniji život  ne samo nama već i  
našoj djeci i budućim naraštajima u 
Republici Srpskoj , rekao je Rajlić. 
Učesnici prijema su potom položili vijence 
na spomenik poginulim borcima "Za krst 
časni". U stvaranju Republike Srpske 
učestvovalo je oko  18 000 boraca  iz 
Prijedora , a živote  je dalo 846 boraca. 
 
16.1.Ministri Golić i Čubrilović u Prijedoru 
 
Ministar za prostorno uređenje, 
građevinarstvo i ekologiju  Republike 
Srpske  Srebrenka Golić  izjavila  je juče u 
Prijedoru  gdje je sa ministrom saobraćaja i 
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veza  Nedeljkom Čubrilovićem boravila u 
radnoj posjeti  da je rukovodstvo opštine 
Prijedor upoznala da je Vlada RS 
usvajajući Ekonomsku politiku za 
2012.godinu predvidjela izmjenu Zakona o 
prostoru i građenju. 
 

 
 
„Ne samo opština Prijedor već i druge 
opštine u RS su ukazale da svi potencijalni 
investitori koji žele da investiraju , 
prvenstveno u proizvodne pogone bi željeli  
da im jedinice lokalne samouprave 
neposrednom pogodbom po tarifama koje 
se utvrde na lokalnim parlamentima 
dodijele zemljište ,prvenstveno ono koje se 
tiče izgradnje proizvodnih kapaciteta i 
kapaciteta koji vode novom 
zapošljavanju,kazala je Golićeva na 
konferenciji za novinare nakon završenih 
razgovora sa rukovodstvom  opštine 
Prijedor. 
Ona je dodala da je Odluka o legalizaciji u 
nadležnosti jedinica lokalne samouprave te 
pozdravila uspjeh u provođenju ove odluke 
na području opštine Prijedor. 
„Ono što se ne uspije jer  rokovi ističu, 
ministarstvo će kroz  posebne zakonske 
odredbe biti ovlašćeno da taj rok produži 
kako bi legalizovalo oko 5000 nelegalno 
izgrađenih objekata te i u drugin opština 
imaju u vidu ekonomsku situaciju u kojoj 
se RS nalazi,kazala je Golićeva. 
Ona je istakla da je rukovodstvo opštine 
Prijedor upoznala da će ovo ministratsvo 
zajedno sa ministarstvom finansija donijeti 
poseban zakon koji se odnosi na 
komunalna preduzeća i probleme koja oni 
imaju a tiču se dugovanja koja datiraju još 
iz poratnog perioda  u smislu  neplaćenih 

poreza, doprinosa, utrošene električne 
energije mada ne prema dobavljačima. 
 

 
 
 „ Na tom planu ćemo raditi i vidjeti koja 
komunalna preduzeća možemo postaviti na 
zdrave noge gdje za to ima osnova, a za 
ostale ćemo razmotriti neke druge 
postupke i procedure koja ćemo prema 
njima primijeniti“ kazala je Golićeva. 
 Ona je dodala da će od ove , kao i od svih 
drugih lokalnih zajednica tražiti da se 
skrate rokovi za donošenje određenih 
dozvola. 
Ministar saobraćaja i veza u Vladi RS 
Nedeljko Čubrilović je nakon razgovora 
koji su vođeni u Prijedoru najavio početak 
izrade  Idejnog projekta autoputa Banja 
Luka-Prijedor  koji će ući u plan Javnog 
preduzeća  „ Autoputevi“ , kao i izgradnju 
nadvožnjaka u Prijedoru, projekat koji je 
već trebao biti realizovan. 
„ Javno preduzeće „Putevi RS“su preuzeli 
tu obavezu i  to je definisano  Zaključkom 
Vlade RS , tako da će ovaj posao vrijedan 
oko 3 miliona KM  biti završen do kraja 
godine .Mislim da ta sredstva nisu sredstva 
koja zahtijevaju dalja odlaganja, a s 
obzirom na frekvenciju saobraćaja kada je 
riječ o ulasku u grad“ – rekao je 
Čubrilović. 
On je potvrdio da je u opštinu Prijedor u 
protekle  četiri godine kroz rehabilitaciju i 
izgradnju mreže regionalnih i magistralnih 
puteva uloženo oko 20 miliona KM , a 
samo u prošloj godini oko 4,7 miliona KM. 
Načelnik opštine Prijedor  Marko Pavić 
ocijenio je susret sa ministrima u Vladi RS  
veoma uspješnim jer je postignut dogovor 
oko projekata koji bi mogli u budućem 
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periodu pomoći Prijedoru u njegovom 
daljem razvoju. 
„Postigli smo visok stepen saglasnosti o 
potrebama naše opštine i idejni projekat 
Prijedor Banja Luka jer bez daljnjeg 
saobraćajnog otvaranja Prijedora nije 
moguć ni ukupni razvoj ove opštine“-rekao 
je Pavić. 
On je ocijenio da je izuzetno važna i 
postignuta saglasnost o izmjeni Zakona o 
građevinskom zemljištu RS jer smo kao 
opština koja želi da stvori povoljan 
ambijent za strane i domaće investitore i 
njihovo privlačenje za ulaganje u Prijedor 
ograničeni s obzirom da se građevinsko 
zemljište ne može ni na koji način 
dodijeliti investitorima nego putem 
licitacije i da stranci odustaju. 
 
Pravnu pomoć zatražilo 2 251 lice 
 
Kancelarija  za pružanje pravne pomoći 
koja djeluje pri opštinskom Odjeljenju za 
društvene djelatnosti tokom 2011.godine 
pružila je 2251 uslugu koje su po svojoj 
strukturi podijeljene na 857 korisnika 
pismene pravne pomoći dok je pomoć u 
usmenom obliku pružena za 1394 
korisnika.Načelnik ovog odjeljenja 
LJiljana Babić potvrdila je da su se građani  
za pravnu pomoć najčešće obraćali po 
pitanjima penzijskog i invalidskog 
osiguranja, boračko invalidske zaštite, 
zdravstvene zaštite  te pitanja radnih 
odnosa i parničnog, vanparničnog i 
izvršnog postupka. 
 „U skladu sa Odlukom o visini i načinu 
plaćanja naknade pružanja pravne pomoći i 
tarifom , svih 1394 korisnika usmene 
pravne pomoći   bilo je  oslobođeno 
plaćanja takse,  kao i 615 korisnika ove 
pomoći u pismenom obliku“ –potvrdila je 
Babićeva. 
Ona je dodala  da je od 242 korisnika   
pravne pomoći u pismenom obliku  
naplaćena taksa u ukupnom iznosu od 3 
515 KM. 
Takse su  bila oslobođena lica u stanju 
socijalne potrebe , invalidna lica, 
penzioneri sa najnižim primanjima i osobe 

pod starateljstvom , a u određenim 
oblastima i ratni vojni invalidi,civilne žrtve 
rata , porodice poginulih i izbjeglo i 
raseljeno stanovništvo. 
 
Svake godine sve manje radnji 
 
Prema podacima  opštinskog Odjeljenja za 
privredu  i poljoprivredu lani je u 
prijedorskoj  opštini  odjavljeno 357  radnji 
, od čega je 240  ugašeno,a 85  privremeno 
odjavljeno , dok je  novoregistrovanih bilo  
185,  čime je nastavljen negativan  trend 
koji je  prisutan već tri  godine.Načelnik 
ovog odjeljenja Boro Vojvodić je izjavio 
da je 2010.godine novoregistrovanih radnji  
bilo  256, odjavljenih 334 među kojima 
249 ugašenih i 54 privremeno odjavljenih 
,a u 2009. godini  novoregistrovanih  je 
bilo  277,odjavljenih 372 od kojih 243 
ugašenih  i 89  privremeno odjavljenih.        
 

 
 
-Ovi pokazatelji samo potvrđuju ono što je 
poznato  da je postojeći  negativan trend 
posljedica  ekonomske krize i neizvjesne 
budućnosti ,besparice,   još uvijek 
neobezbijeđenog povoljnog  poslovnog 
ambijenta ,ali  i   nedovoljne stručne 
obučenosti preduzetnika  koja se 
manifestuje kroz  nedostatak njihove  
poslovne  vizije i ideja, kao   i velike 
konkurencije  u pojedinim djelatnostima, 
rekao je Vojvodić. 
On je naglasio da je  konkurencija  
posebno izražena u trgovačkoj djelatnosti  
gdje se  male radnje  ne mogu takmičiti  sa   
trgovačkim centrima  kojih  je u ovoj 
opštini  za sada  pet. 
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-Potvrđuje  to i podatak  da je u  prethodne 
tri godine  novoregistrovanih  trgovačkih 
radnji  bilo  246, ugašeno 363, a  u 
2011.godini među ugašenih 240 radnji bilo  
118 trgovačkih,dok  je novoregistrovanih 
bilo 59, ili 19 manje u  odnosu na 
2010.godinu ,a 50 manje  nego  u  
2009.godini, pojasnio je Vojvodić. 
On je dodao da je u protekloj godini  
novoregistrovanih  ugostiteljskih  radnji 
bilo  53 ,a ugašeno ih je 58, te 
novoregistrovanih zanatskih radnji bilo je 
46 , ugašeno ih je  53,dok je  
novoregistrovanih  ostalih radnji bilo 7,a 
ugašeno 11. 
Vojvodić  je potvrdio i da je u  prijedorskoj 
opštini je  registrovano  oko 2 .000 radnji 
,od kojih je  u protekle tri godine  
novoregistrovanih  bilo  718,a odjavljenih  
1.063,među kojima su  732 ugašene. 
U strukturi prijedorskih  radnji  dominiraju  
trgovina i  ugostiteljstvo ,pa  je najviše  
novoregistrovanih , kao  i privremeno,  ili 
trajno odjavljenih iz ovih djelatnosti ,a ono 
što posebno zabrinjava jeste  podatak  da je 
u  protekle tri godine   registrovano novih  
163 zanatske  radnje ,a  da  je u 
pomenutom vremenskom periodu   
ugašeno  njih 150. 
 
Pad nataliteta se nastavlja  
 
U Matični ured  u Prijedoru  prošle godine 
je upisano 1137 rođene djece, od čega je 
801  upisana beba rođena na teritoriji 
opštine, dok je naknadno upisano 336 
novorođenčadi.Šef Odsjeka za upravno-
pravne poslove Katarina Makanjić  
pojasnila je  da naknadni upisi 
predstavljaju upise u matične knjige  na 
osnovu međunarodnih izvoda vjenčanih, 
rođenih i umrlih te da i pored toga 
uporedni podaci pokazuju da je u četiri 
godine unazad broj novorođenih na 
području opštine smanjuje. 
„Više je nego evidentan pad nataliteta što 
pokazuju podaci da  je 2010.godine  na 
području opštine Prijedor  rođeno 899, što 
je za 98 beba više nego 2011.godine, mada 
smrtnost nije povećana i nema većih 

odstupanja, kao i kod vjenčanja“-kazala je 
Makanjićeva. 
Ona je dodala da je u 2011.godini  u 
matične knjige umrlih upisano  1387 
umrlih lica, od čega je 1146 umrlo na 
području opštine, kao i da je upisano 824 
vjenčanih brakova, od čega je 413 brakova 
zaključeno na teritoriji opštine Prijedor. 
Makanjićeva je iznijela i podatke da   se , 
po nepisanom pravilu, vjenčanja najviše 
obavljala u julu mjesecu pa su  tako  prošle 
godine  u tom mjesecu obavljena  94 
vjenčanja. 

 
 
„To je natprosječan broj vjenčanja, ako 
dodamo podatak da se prosječno   
mjesečno vjenča od 30- 35 parova,dok se 
mjesečno  upisuje oko 63 bebe“-kazala je 
Makanjićeva. 
Ona je naglasila da opština Prijedor kao 
lokalna zajednica preduzima mjere kako bi 
poboljšala uslove kako socijalne tako i 
materijalne kako bi se mlađi ljudi 
odlučivali na sklapanje brakova, pa samim 
tim i rađanje djece. 
„ Tu su i razne manifestacije kao što je 
Kolektivno vjenčanje i Konferencija beba , 
a podržava se i rad Udruženja  „ Bebe 2“  
što je značajna podrška parovima da dođu 
do željenog potomstva“ kazala je 
Makanjićeva 
 
Sredstva za omladinske projekte 
 
Opština Prijedor objavila je rang listu 
omladinskih organizacija koje su dobile 
sredstva u ukupnom iznosu od 15.631,49 
KM za realizaciju  svojih 
projekta.Načelnik Odjeljenja za društvene 
djelatnosti LJiljana Babić potvrdila je Srni 
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da je riječ o projektu podrške omladinskom 
sektoru za koji su sredstva sufinansiranjem 
obezbijedili opština Prijedor, Fondacija“ 
Arcelor Mital Prijedor“ i prijedorska 
kancelarija Agencije lokalne demokratije. 
„Željeli smo da pored redovnih sredstava 
koje iz budžeta opštine Prijedor izdvajamo 
za  omladinske organizacije damo još 
podrške razvoju omladinskog sektora  na 
području gradskog i ruralnog  područja 
tako što smo potpisali ugovor o saradnji i 
sufinansiranju projekata u  iznosu od oko 
15 000 KM,te  nakon pristiglih projekata 
sačinili rang listu i odlučili da podržimo 
osam projekata“ kazala je Babićeva. 
Ona je potvrdila da su  u ovom projektu  sa 
po  5000 KM učestvovale opština Prijedor 
i Fondacija Arcelor Mital , dok je Agencija 
lokalne demokratije učestvovala sa oko 5 
600 KM. 
„Najviše sredstava, 2900 KM dobila je 
omladinska organizacija „Dom mladosti“ 
za projekat „ Susreti mladih“, dok su po 
2500 KM odbile organizacije  „Stop drogi“ 
za projekat „ Kreativni dnevni centar“ i „ 
Fri skil“ za projekat „ Bolji fokus“ i  
dodatnih 1050  KM  za projekat „ Internet 
novinarstvo“  “ kazala je Babićeva. 
Ona je dodala da je 2000 KM dobila 
Omladinska organizacija „ UM“ za 
projekat Humanitarna akcija porodici 
Jasnić ,1791,49 KM dobila je organizacija 
„ Donja Puharska“ za projekat „ Sportom i 
zdravom ishranom do zdravog života“ te 
da su ostatkom sredstava finansirani 
projekti omladinskih organizacija „ Glide“ 
, „ Saund inženjering“ 
 
Opština dobila prvi mobilni mamograf 
 
U prijedorski Dom zdravlja stigao  je prvi 
mobilni mamograf u sklopu realizacije 
projekta „ Preventivna zdravstvena zaštita 
žena i djevojaka“  vrijedan 130 000 KM , 
podržan od strane Fondacije za socijalno 
uključivanje u Bosni i Hercegovini“ koji je 
u saradnji opštine Prijedor i Doma zdravlja 
implementiralo Udruženje građana „ Don“. 
Izvršni direktor ovog udruženja Murisa 
Marić potvrdila je da je projekat trajao 

devet mjeseci te da je ovaj aparat, sudeći 
po prvom interesovanju žena sa područja 
opštine Prijedor bio neophodan. 
-Ovo je  nešto što je bilo potrebno našem 
gradu i čitavoj regiji, a to najbolje 
potvrđuje podatak da je tokom provođenja 
projekta već evidentirano 1200 žena iz  25 
ruralnih područja koje čekaju na ovaj 
preventivni pregled,kazala je Marićeva. 
Ona je potvrdila da je pored 50 000 KM 
koje je kroz projekat „Preventivne zaštite 
žena i djevojaka“ uložio „ Don“ , opština 
Prijedor izdvojila 50 000 KM,prijedorski 
Dom zdravlja 22 000 , preduzeće za 
proizvodnju keksa „ Mira“ 5000 KM, dok 
je ostatak sredstava za montiranje aparata u 
kombi u nabavku filmova prikupljen kroz 
donacije Fondacije  „ Mital“ i nekoliko 
prijedorskih privrednika. 
 

 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
istakao je da je mamograf dostignuće 
medicine koje u ranoj fazi otkriva rak 
dojke i opština se opredijelila da uloži 
značajna sredstava kako bi ovaj aparat što 
prije stigao u Prijedor. 
-Upravo smo željeli da nabavimo pokretni 
mamograf koji je bi bio stacioniran na 
jednom mjestu već dostupan svim našim 
sugrađankama i u najudaljenijim  mjesnim 
zajednicama.Smatramo da ćemo  
finansijskom pomoći za nabavku  
pokretnog mamografa preventivnim 
djelovanjem pomoći da se rano otkrije i na 
vrijeme izliječi ova bolest kod mnogih 
Prijedorčanki, rekao je Pavić. 
Načelnik Službe porodične medicine  
Dijana Đerić je naglasila da je ovo od 
izuzetnog značaja za Dom zdravlja i 
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pacijente  te da je nešto što je odavno 
trebalo da se desi na ovoj regiji. 
-Preventivni pregledi za žene i djevojke se 
rade svakodnevno i godinama,a ovaj novi 
aparat će nam omogućiti da preglede 
završimo i dijagnostički. Naše pacijente 
radi preventivnih pregleda više nećemo 
slati u bolnicu već će se sve odvijati na licu 
mjesta i daleko brže na zadovoljstvo naših 
pacijentkinja,kazala je Đerićeva. 
Ona je dodala da prve mamografije počinju 
sa 40 godina te da sve žene nakon toga 
trebaju svake dvije godine obavljati 
preventivni pregled radi prevencije 
karcinoma dojke. 
„To je  danas  među najrasprostranjenijim 
karcinomima među ženskom 
populacijom,a na području opštine Prijedor 
je prošle godine registrovano deset novih 
slučajeva  ove opake bolesti što je dva 
karcinoma više nego godinu prije i svake 
godine se taj broj povećava. To samo 
pokazuje da je ovaj aparat stigao u zadnji 
čas, kako bi se započelo sa preventivnim 
pregledima kod žena na ovom području“-
kazala je Đerićeva. 
Izlječivost pacijenta  kod otkrivanja 
karcinoma dojke  u ranoj fazi je preko 90 
odsto.Novi pokretni mamograf  je već 
stavljen  u funkciju , a preventivne 
preglede će raditi dva tehničara za koje je 
organizovana i kratka obuka o rukovanju 
samom aparaturom, od strane stručnog 
tima osoba „ Simens“ iz Sarajeva. 
 
Efekti rada inspekcija 
 
Inspektori opštine Prijedor prošle godine  
su obavili 2 453 kontrole , što je za 379 
više nego  2010.godine  odnosno za 15 
odsto više od planiranih, izdavši   pri tom 
197 prekršajnih naloga ukupne vrijednosti 
85.210 KM, podaci su iz  opštinske Službe 
za inspekcijski nadzor.Opštinski inspektori 
su u 2011. godini podnijeli jednu  
prekršajnu , a nijednu krivičnu prijavu . 
 Od ukupnog broja kontrola, 192 su bile po 
zahtjevu građana, a 2 246  po službenoj 
dužnosti, dok su kontrolisani subjekti 
podnijeli 17 žalbi na rad inspektora.Van 

prometa je stavljen 20613 komada razne 
robe , što je  gotovo dvostruko više nego 
2010.godine kada je van prometa stavljeno 
11 501 komad razne robe ,a finansijski 
efekti ove aktivnosti  su  bile 25 704 KM. 
Najviše prekršajnih naloga podnijela je 
saobraćajna  inspekcija i to 92 sa 
finansijskim efektom   6400 KM, a najviše 
finansijskih efekata od  57 420 KM dalo je 
59 kontrola tržišne inspekcije 
U službi za inspekcijske poslove zaposleno 
je  14 inspektora  u osam inspekcija.  
 
Opštinski podsticaji 
 
Prijedorska opština izdvojiće  ove godine 
oko  milion KM budžetskih  sredstava  za 
razvojne projekte  i podsticaj zapošljavanju 
,što je za oko 170 000 KM  više u odnosu  
na prošlogodišnji plan.Načelnik Odjeljenja 
za privredu Boro Vojvodić  potvrdio je 
Srni  da  opština  u poslednjih  pola 
decenije iz godine u godinu  povećava  
budžetska sredstva  za projekte  čijom se  
realizacijom  pokušavaju napraviti  početni 
koraci  u mijenjanju  sadašnje nepovoljne  
privredne strukture u kojoj dominiraju  
trgovina i ugostiteljstvo ,odnosno  ublažiti 
visoka  stopa  nezaposlenosti ,a podaci  iz 
Biroa za zapošljavanja govore  da  na 
njegovoj evidenciji ima oko 13 000 lica  
koja traže posao. 
-Da je situacija  prilično teška  govore i 
podaci  da je prije 20-ak godina  u ovoj 
opštini bilo  zaposleno 27 000 lica  od 
kojih je  2/3 bilo  zaposleno u privredi,dok  
ih je  danas ukupno   zaposleno oko 15 
000,ili  svega  4 000 više  od onih koji 
traže posao ,od čega  ih je  samo   1/3  
zaposlena  u privredi i to u 
niskoakumulativnim granama, rekao je 
Vojvodić. 
On je dodao da se ove godine  iz  
navedenih razloga  iz  sredstava 
namjenjenih  za razvojne projekte  i 
podsticaj zapošljavanju  ,planira  izdvojiti   
220 000 KM  za osnivanje  poslovnih 
,industrijskih  i slobodnih industrijskih 
zona  kojih bi u Prijedoru  do kraja 2018 
.godine trebalo  biti  pet  i  koje su  
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predviđene  za  otvaranje  proizvodnih  
kapaciteta,odnosno 150 000 KM  za 
sanaciju  privrednih  kapaciteta  u 
vlasništvu opštine. 
-U  šest projekata  koji se odnose na obuku  
nezaposlenih lica ,promociju  
preduzetništva  za mlade ,podršku  
preduzetničkoj inicijativi  žena ,podsticaj 
zapošljavanju  mladih visokoobrazovanih  
kadrova ,podsticaj poslodavcima za 
zapošljavanje nezaposlenih  i podsticaj 
samozapošljavanju ,čija se vrijednost  
kreće od 20  000 do 150 000  KM ,planira 
se uložiti  320 000 KM, rekao je Vojvodić. 
On je dodao da  će od  preostalih 310 000 
KM, sa 150 000 KM  učestvovati  
djelimično  u realizaciji pojedinih  
projekata   iz  „Strategije razvoja Opštine 
Prijedor  u periodu 2008-2013. 
godine“,dok  se  160 000 KM  planira 
utrošiti  za  stručne usluge  projekata  GIS i 
LEDIS i subvencionisanje  kamata na  
kreditna sredstva po osnovu  garancija 
Fondacije  za razvoj Prijedor 
,promovisanje  privrednih potencijala  u 
opštini ,podršku uvođenja sertifikacije u 
privrednim subjektima,kao i   nagrađivanje  
najuspješnijih 
 
Otkup mlijeka 
 
Tokom 2011.godine četiri mljekare iz 
regije otkupile su od prijedorskih 
kooperanata 7.022.403 litara mlijeka što je 
za oko 800 000 litara veća količina 
otkupljenog mlijeka u odnosu na prošlu 
godinu.Šef Odsjeka za poljoprivredu 
Tatjana Marić potvrdila je da je najviše 
mlijeka otkupio  dubički „Mlijekoprodukt„  
kojem su prijedorsčki mljekari isporučili 
3.425.088 litara mlijeka. 
„Prijedorska mljekara „ Milko“  otkušila je 
1.115.828 litara, a od prijedorskih mlijeko 
su tokom 2011.godine otkupili i  teslićka „ 
Naturavita“  1.816.932 litara te bihaćka 
mljekara „ Megle“ 664.555 litara mlijeka“ 
– rekla je Marićeva. 
Ona je dodala da je cijena otkupljenog 
mlijeka u zavisnosti od kvaliteta i količine 
iznosila od 0,35-0,65 KM po litru, a  

kooperantima je i Ministarstvo 
poljoprivrede na ime premije isplaćivalo  
od  0,10-0,22 KM po litru mlijeka.  
 
Dani zime na Kozari 
 
Pobjednici Šeste privredno turističke 
manifestacije „ Dani zime na Kozari“ su 
ekipa Ugostiteljsko ekonomske škole u 
gastro takmičenju i ekipa Kozarske Dubice 
u sportskim takmičenjima koje su 
nagrađene peharima, poveljama i  
paketima sponzora Udruženja „ Prva 
pčela“ i „ Promotur“. 
 

 
Manifestacija, kojoj  su prisustvovale  i 
ministar uprave i lokalne samouprave Lejla 
Rešić i ministar porodice, omladine i 
sporta Republike Srpske Nada Tešanović., 
okupila je više hiljada žitelja potkozarskih 
opština je takmičare deset sportskih i pet 
gastro ekipa. 

 
Prije otvaranja manifestacije, delegacija 
Vlade Republike Srpske, načelnici 
potkozarskih opština, predstavnici 
republičke i lokalnih turističkih 
organizacija i organizatora manifestacije 
položili su vijence na spomenik palim 
žrtvama na Kozari. 
Na svečanoj ceremoniji otvaranja ministar 
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uprave i lokalne samouprave Lejla Rešić 
poželjela je dobrodošlicu učesnicima 
manifestacije, ističući da je svrha ovog 
skupa promocija turističke ponude Kozare. 
Direktor Turističke organizacije opštine 
Prijedor Amira Ganić istakla je da je cilj 
manifestacije promocija ove krajiške 
planine, sportskog i omladinskog 
turizma. Otvarajući manifestaciju, 
zamjenik načelnika opštine Prijedor 
Milenko Đaković je rekao da je opština 
prepoznala značaj ovakve promocije i da je 
već šestu godinu njen generalni 
pokrovitelj. 
 

 
 
Nakon toga održana su takmičenja u 
trčanju u vreći, gađanju grudvama i skoku 
preko poluge,te  u skijanju i 
sankanju. Uporedo sa sportskim  održano 
je i gastro takmičenje u kuvanje čorbi u 
kojem učestvuju ekipe ugostiteljsko-
ekonomskih škola iz Doboja, Gradiške, 
Dervente i dvije ekipe iz Prijedora. 
U kulturno-zabavnom dijelu programa 
učestvovale su  folklorne, izvorne, ojkačke 
i tamburaške grupe iz Prijedora, Banjaluke, 
Gradiške te okolnih potkozarskih sela. 
Lovačka udruženja iz Prijedora, Dubice i 
Gradiške pripremala su  kazane lovačke 
čorbe za posjetioce, a sponzori  roštilj, 
kuvano vino i rakiju. 
Pokrovitelj ove manifestacije je bila  
opština Prijedor, a organizatori Turistička 
organizacija i Nacionalni park ''Kozara'' , a 
suorganizatori turističke organizacije iz 
Kozarske Dubice i Gradiške.   
 
 
 

Održan Festival crteža i muzike 
 
Izložbom 36  grafika i  koncertom 
beogradskog bluz benda  „ Teksaška 
poplava“ u Galeriji `96 završen  6.Festival 
crteža i muzike pod nazivom „ Otisak 
srca“.Direktor Galerije Tihomir Ilijašević 
je potvrdio da je festival u potpunosti 
opravdao očekivanja organizatora da se uz 
rad, druženje i muziku steknu nova 
prijateljstva, razmjene dragocjena likovna 
posebno grafička iskustva i pri tom nastanu 
djela koja ostaju u fundusu ove kulturne 
ustanove. 
 

 
„ U proteklih šest dana Prijedorčani koje je 
radoznalost navela da uđu u prostor naše 
Galerije mogli su da vide 12 mladih 
umjetnika kako vrijedno stvaraju pred 
očima javnosti, a evo večeras pred nama su 
rezultati tog rada“- rekao je Ilijašević. 
On je potvrdio da su u radu festivala kao 
jedinstvenog likovnog studija na ovim 
prostorima,koji je otvoren 8.januara  
učestvovali studenti završnih godina i 
postdiplomci sa akademija umjetnosti  u 
Banjaluci, LJubljani, Novom Sadu, 
Beogradu i Trebinju.Izložbu je otvorila 
mentor festivala Slađana Marinković, 
doktorant na Akademiji likovnih 
umjetnosti u Beogradu i prošlogodišnji 
učesnik ovog festivala. 
__________________________________ 
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